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Agendapunten

1 Goedkeuring van het verslag van de vorige vergadering

Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd.

2 Overheidsopdracht (raamovereenkomst) voor operationele fietslease voor 
personeelsleden van het provinciebestuur Vlaams-Brabant, - goedkeuring van het bestek, 
de voorwaarden en wijze van gunnen.

Stefaan Van Baelen licht dit agendapunt toe.

Tie Roefs vraagt of de fietslease ook open staat voor raadsleden?
Gedeputeerde Bart Nevens antwoordt dat dit niet mogelijk is omdat de financiering werkt via de 
inhouding op de eindejaarstoelage. De fietslease is bedoeld om het woon-werkverkeer van de 
personeelsleden met de fiets te stimuleren.



Annemie Van Linthout bevestigt dat de financiering verloopt via de eindejaarstoelage. Bovendien legt 
de Vlaamse overheid ons op om de fietstlease enkel open te stellen voor personeelsleden die op de 
payroll van het provinciebestuur staan en een contract van onbepaalde duur hebben. 
Tie Roefs suggereert dat het openstellen van de fietslease voor raadsleden in de toekomst kan 
herbekeken worden, bijvoorbeeld via het inhouden van zitpenningen.

Marc Florquin stelt vast dat de uitgaven zijn vastgelegd op 1.500.000 euro en dat er ook een deel 
wordt gerecupereerd via de eindejaarspremie. Hoe werkt dit precies?
Annemie Van Linthoudt antwoordt dat de leasemaatschappij iedere maand een factuur zal opmaken 
en op het einde van het jaar zullen we deze bedragen inhouden van de eindejaarstoelage van de 
betrokken personeelsleden.

Dit agendapunt werd door de commissie besproken en wordt voorgelegd aan de provincieraad.

3 Uitleendienst: werking en realisaties 2022

Tim Jonckers licht dit agendapunt toe.

Tie Roefs laat weten dat ze veel enthousiaste reacties heeft ontvangen over de uitleendienst.
Tie Roefs vraagt of er moet betaald worden voor een activiteit van de Groenfractie buitenshuis? Dat 
was niet duidelijk voor de betrokken medewerkers.
Gedeputeerde Ann Schevenels verwijst naar het uitleenreglement, verenigingen betalen ter plaatse, 
gemeentebesturen krijgen nadien een factuur. We hebben ook aan de 65 gemeenten de vraag 
gesteld wie zij als erkende verenigingen beschouwen.
Tie Roefs merkt op dat de verwarring ontstaan is omdat het ging om een activiteit van de Groenfractie 
op een andere locatie dan het provinciehuis.
Tim Jonckers antwoordt dat een politieke partij gebruik mag maken van de uitleendienst. Wanneer 
een politieke partij in het provinciehuis materiaal gebruikt dan beschouwen we dit als 
vergaderinfrastructuur van het provinciehuis en wordt het materiaal gewoon meegegeven. Wanneer er 
materiaal wordt gereserveerd voor activiteiten buiten het provinciehuis dan betalen ze zoals iedereen.
Gedeputeerde Ann Schevenels sluit af door Tim en alle medewerkers van de verschillende 
uitleenposten te danken en meldt dat er ook herbruikbare bekers door de verenigingen kunnen 
uitgeleend worden. Deze zijn populair en worden veel uitgeleend.
Koen Moeyersons wil weten of er ook een wasstraat bij is?
Gedeputeerde Ann Schevenels antwoordt dat de bekers gewassen worden door een maatwerkbedrijf 
dat hierin gespecialiseerd is.

4 Domeinen en recreatie: werking en realisaties 2022

Agnetha Van Pee en Mien Volders lichten dit agendapunt toe. De presentatie gaat als bijlage bij dit 
verslag.

Marc Florquin vraagt toelichting bij de bezoekersaantallen van de Halve Maan, meer bepaald bij het 
cijfer van de 89.000 bezoekers in 2022 en het onderscheid tussen betalende en niet-betalende 
bezoekers.
Agnetha Van Pee antwoordt dat het cijfer van 89.548 slaat op het aantal bezoekers voor de periode 
april-september. Over een heel jaar gaat het ongeveer over 186.000 bezoekers voor wat het niet-
betalende gedeelte betreft. Het aantal zwemmers staat op 72.794.

Gedeputeerde Ann Schevenels drukt haar dank uit voor alle medewerkers van de 4 domeinen en 
maakt promotie voor de 3 wandelconcerten in het domein van Kessel-Lo. Het eerst concert is net 
achter de rug en op zondag 4 juni verwelkomen we Astrid Stockman en op 18 juni Jef Neve. In 
provinciedomein het Vinne zal een familieweekend doorgaan op 3 en 4 juli.

5 Renovatie van de atletiekpiste in provinciedomein Huizingen

Sara De Ruymaeker licht dit agendapunt toe. 



Marc Florquin stelt vast dat het dossier op 650.000 euro geraamd is, zonder de onderlaag. Wat 
gebeurt er als de onderlaag toch moet vernieuwd worden en er sprake is van een meerkost? De 
maximale inbreng van de provincie bedraagt 128.000 euro. Wordt de meerkost dan gefinancierd door 
de stad Halle en het Randfonds?
Gedeputeerde Ann Schevenels antwoordt dat er met alle partners een aantal keren werd 
samengezeten. Vlaanderen heeft een samenaankoop waarin wij als provincie ons inschrijven. Het is 
op basis van die cijfers dat we dit dossier hebben opgemaakt. Niemand kan momenteel zeggen hoe 
de onderlaag er zal uitzien. Wij beperken onze uitgave alleszins tot 128.000 euro, wat een aanzienlijk 
bedrag is voor overwegend 1 vereniging die gebruik maakt van de atletiekpiste. Op het ogenblik van 
de gunning moeten we wel het standpunt kennen van de stad Halle. Ze hebben mondeling toegezegd 
om tot 68.000 euro maximum te willen investeren. De Vlaamse subsidies zullen 60% bedragen van 
het totaalpakket. In de loop van volgende week moet er terug gesproken worden om de laatste dingen 
uit te klaren

Marc Florquin wil weten wat er gebeurt als bijvoorbeeld de stad Halle of het Randfonds vasthouden 
aan het initieel afgesproken bedrag indien de onderlaag toch vernieuwd moet worden. Gaat het 
dossier dan niet door?
Gedeputeerde Ann Schevenels antwoordt dat dit klopt.
Sara De Ruymaeker antwoordt dat de twee aannemers waarmee we in mini-competitie gaan bekend 
zijn. We zijn ook al met beide partijen ter plaatse geweest, in het kader van de voorbereiding van het 
bestek. De onderlaag werd door hen al bekeken en de eerste proeven zagen er goed uit. Bij het 
afschrapen en uitvoering van de werken kunnen er natuurlijk nog andere zaken naar boven komen. 
Maar op basis van deze eerste proeven zijn we wel redelijk positief over de staat van de onderlaag. 

Marc Florquin wil weten of er ook met de club in kwestie is gesproken, of zij eventueel een bijdrage 
willen leveren?
Gedeputeerde Ann Schevenels antwoordt dat de betrokken club mee aan tafel zit. De club is op de 
hoogte van de stand van zaken van het dossier.  In de loop van de komende weken zitten we terug 
met alle partners samen om de kwestie van de onderlaag te bespreken. Laten we hopen dat de 
resultaten van de eerste proeven bevestigd worden. 
 
Finke Jacobs wil weten hoe het gesteld is met de kleedkamers. Deze zijn in verouderde staat. Wordt 
dit thema ook besproken met de verschillende partners? Daarnaast stel ik vast dat de deadline voor 
het indienen van de documenten 5 december is. De start van de werken is voorzien in het voorjaar 
2024. Zijn de bedragen dan nog altijd up to date rekening houdende met de inflatie?
Gedeputeerde Ann Schevenels antwoordt dat de situatie van de kleedkamers gekend is, we proberen 
het zo goed als mogelijk in stand te houden. Het staat op de lijst van mogelijke investeringen in het 
provinciedomein van Huizingen. Naast de atletiekpiste staan er nog twee andere projecten in de 
steigers: het openleggen van de Molenbeek en de restauratie van het Kasteel.
Sara De Ruymaeker vermoedt dat op 5 december de offertes geopend zijn geweest bij Sport 
Vlaanderen. Wij gunnen aan één van de twee aannemers. Zij zijn gebonden aan de prijzen die ze 
hebben ingediend. Ze mogen daar niet boven gaan. In juni weten we exact onze prijs. In de loop van 
de uitvoering van de werken kan er wel een prijsherziening plaatsvinden. De planning van de 
uitvoering is mee opgenomen als een gunningscriteria.

Dit agendapunt werd door de commissie besproken en wordt voorgelegd aan de provincieraad.

6 Rondvraag

Er zijn geen variapunten.

Datum volgende vergadering 6 juni om 13u
Einduur van de vergadering 16.20 uur
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